
 
 
 
 
 
 
 
 
 
COMMISSIEVRAGEN VAN DE VVD OVER DE EFFECTEN VAN DE CORONACRISIS OP DE GEMEENTELIJKE 
FINANCIËN 
 
 
Hoewel de coronacrisis in de eerste plaats het persoonlijk leven treft, zullen er ook gevolgen zijn die 
de financiën van de gemeente hard kunnen raken. 
 
De VVD fractie stelt daarom de volgende vragen aan het college van burgemeesters en wethouders: 
 
1. Welke activiteiten, nieuw of als uitbreiding op lopende, moet de gemeente uitvoeren ten gevolge 

van de coronacrisis? 
2. Welke daarvan zijn het gevolg van landelijke maatregelen, bijvoorbeeld ter ondersteuning van 

het bedrijfsleven en welke zijn door de gemeente zelf geïnitieerd? 
3. Wat zijn hiervan de gevolgen voor de gemeentelijke begroting? 
4. In hoeverre ontvangt de gemeente hiervoor compensatie van de rijks- of provinciale overheid? 
5. Moet voor de uitvoering van maatregelen extra personeel worden ingehuurd en zo ja, wat zijn de 

kosten hiervan? 
6. Welke financiële ondersteuning biedt de gemeente aan maatschappelijke organisaties in het 

kader van de coronacrisis, naast de donatie aan de voedselbank? 
 
Wij verzoeken u om beantwoording van onze vragen in de vergadering van de commissie ABM van 
14 mei a.s.. Mocht u mogelijkheden zien voor schriftelijke beantwoording in de periode voorafgaand 
aan de commissie dan wordt dat zeer op prijs gesteld. 
 
Omdat wij ons realiseren dat de effecten op langere termijn nog moeilijk in te schatten zijn zolang de 
crisis voortduurt, vragen wij om beantwoording op basis van de huidige stand van zaken en mogelijk 
later om een bijstelling. 
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